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Rada starostov v Košiciach 
 

Zápisnica 
z 21. online rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 4. februára 2021 

 
Rokovanie viedol predseda Rady starostov v Košiciach a starosta MČ Košice – 

Ťahanovce Ing. Ján Nigut, a rokovanie sa uskutočnilo online formou prostredníctvom 
videokonferencie z dôvodu zohľadnenia všetkých platných nariadení Vlády SR 
s pandemickou situáciou rizika šírenia nákazy a ochorenia COVID-19. 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny – online zoznam účastníkov videokonferencie 
 
Úvod rokovania 
 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Srdečne privítal všetkých členov Rady starostov, pretože 

po prvýkrát sa stretli a budú rokovať online formou prostredníctvom aplikácie 
Microsoft Teams.  
V úvode online rokovania bolo prihlásených 17 starostov, čo je nadpolovičná väčšina 
všetkých členov RS (celkový počet 22) a Rada starostov bola uznášaniaschopná. 
Z rokovania ospravedlnil starostku MČ Myslava Ivetu Šimkovú a starostu MČ Sídl. 
KVP Ladislava Lörinca. 
Online rokovania sa zúčastnil primátor mesta Košice Jaroslav Polaček a zástupkyňa 
riaditeľa MMK p. Kažimírová. 

 Z online rokovania sa vyhotoví zápis a samotné hlasovanie k uzneseniam sa zrealizuje 
prostredníctvom emailu „per rollam“. Hlasovať budú môcť všetci členovia RS. 
Program rokovania bol uvedený v pozvánke. Predseda Rady starostov skonštatoval, že 
program rokovania bol formálne schválený. 

- - - 
 
Overovatelia zápisnice: p. Damián Exner a Mgr. Marcel Vrchota 

- - - 
 
Bod č. 1 
Prerokované materiály Mestskej rady v Košiciach zo dňa 25.01.2021 zaradené  
na najbližšie zasadnutie MZ 
 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Požiadal o úvodné slovo p. primátora mesta k rozpočtu. 
 
p. Polaček, primátor mesta: Uviedol, že tento rozpočet je viac transparentný a dajú sa z neho 

lepšie vyčítať konkrétnosti. V rámci príjmu upozornil na riziko ohľadne dane 
z nehnuteľností právnických osôb, najmä od spol. U.S.Steel, ktorá minulý rok 
nezaplatila takmer 7 mil. Eur, čo sa premietne do príjmov v tomto roku. Spomenul, že 
na jeho žiadosť tento problém osobne rieši aj minister financií, nakoľko v tomto procese 
je mnoho zlých zákonov smerom k lex korona, ktoré U.S.Steel využil. Časovo sa ale 
nedá povedať, kedy dôjde k tomu, aby mesto dostalo na svoj účet financie a mesto tak 
mohlo riešiť nerovnosti medzi príjmami a výdavkami. Rozdiel v rozpočte v tomto roku 
oproti minulému je aj v tom, že mesto nejde z rozpočtových peňazí, ale z úverových. 

 
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Zaujímal sa, kde v rozpočte je presne uvedená 

suma na rekonštrukciu cesty Jána Pavla II. 
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p. Polaček, primátor mesta: Rozpočet má prílohu Plán opráv komunikácií a v nej to 

spomenuté je - položka 5 Doprava, podprogram 2, aktivita 1. Dodal, že poslancom bol 
zaslaný odkaz na link, kde sú tabuľky s konkrétnymi opravami ciest a mostov. Je to 
zverejnené aj na webe mesta. 

 
p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: V rámci rozpočtu sa dotkol časti, ktorá sa týka chodu 

magistrátu. Pravdou je, že rozpočet schvaľujú poslanci mesta. Pán primátor prijíma ľudí 
a zo zákona to oznamuje mestskému zastupiteľstvu. Z rozpočtu vyčítal aj „kupovanie“ 
starostov veľkých MČ, napr. chodníky a Slanecká cesta.  

 
p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na predrečníkov a vysvetlil, ako sa tvorí rozpočet. 

Dodal, že tvorba rozpočtu súvisí aj s Akčným plánom a to, čo sa pred rokom a pol do 
neho zapracovalo a schválilo, sa v rozpočte nachádza, tiež aj to, čo sa predschválilo 
v mestskom zastupiteľstve. O iných položkách sa samozrejme ešte diskutuje, ale 
v oveľa menšom priestore.  

 K zmene organizačnej štruktúry magistrátu došlo k 1.2.2021, ale nebola ešte 
realizovaná. Najväčšia kritika sa vzťahuje na oddelenie Útvaru hlavného architekta 
(ÚHA). Spomenul starostom, že sa chystá online stretnutie s poslancami mesta, kde 
ÚHA bude vysvetľovať, v čom je problém a prečo všetky veci stoja. A snahou je, aby 
oddelenie fungovalo a posunulo sa, preto vzniknú 3 referáty – referát urbanizmu, referát 
architektúry a referát infraštruktúry. Venujeme sa IT technológiám, konkrétne 
transformácii IT štruktúry, ktorú MZ schválilo v minulom roku v lete. Je potrebné 
posilniť strategické oddelenie, ktoré sa zaoberá hlavne eurofondami, ďalej je to právne 
oddelenie, kde sa noví právnici budú zaoberať vymáhaním nedoplatkov. Mesto 
potrebuje ekonóma s právnym vzdelaním, ktorý nastaví a bude sledovať nové finančné 
ukazovatele pre kvalitnejšiu správu mestských organizácií a tiež to súvisí s prijatím 
uznesenia MZ v lete minulého roku, kde ho MZ zaviazalo, aby zabezpečil zmenu 
spôsobu riadenia mestských podnikov. Mestské podniky musia v prvom rade vykonávať 
servis pre mesto. V rámci oddelenia informatiky je potrebné získať nových referentov 
pre správu aplikácií a správu súčasnej infraštruktúry, pretože už v súčasnosti mesto 
funguje na rôznych aplikáciách. Tiež je potrebné personálne posilniť referát, ktorý 
spravuje majetok mesta, o tzv. „vyhľadávačov majetku“, ktorí budú vysporadúvať  
majetok mesta a vyhľadávať v užívaní majetok, za ktorý sa mestu neplatí. Zmena 
organizačnej štruktúry sa dotkne aj referátu dopravy, t.j. malých opráv ciest, resp. 
správy komunikácií, aby sa všetky opravy vedeli prevziať, sparportizovať 
a skontrolovať. Dnes to stojí na jednom človeku.  

 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Reagoval na pána primátora. Je pravdou, 

že MČ sa nevedia domôcť žiadnych odpovedí od ÚHA. Jeho mestská časť čaká 5 rokov 
na zmenu účelu využitia. Je zavedený poplatok za rozvoj – ako sa majú MČ rozvíjať, 
keď im to ÚHA neumožňuje?! Verí tomu, že ak sa prijmú noví ľudia na ÚHA, že sa to 
pohne. Myslí si, že ak mesto začne občanov naháňať, ako bolo povedané, 
prostredníctvom „vyhľadávačov majetku“, tak sa to stane aj v opačnom garde – aj 
občania začnú mesto naháňať, aby platilo za pozemky, ktoré mesto využíva. V rozpočte 
pri malých MČ okrem podielových daní s výnimkou napr. cesty Lorinčík – Pereš, 
Krásna sociálne centrum sa nikto nenájde. Veľké MČ sa v rozpočte nájdu, minimálne 
v časti opráv chodníkov, ciest, ale tieto cesty a chodníky sa nachádzajú aj v malých MČ, 
ktoré ich spravujú. Netreba na to zabúdať, že malé MČ sa starajú o všetko.  

 Predniesol svoj návrh uznesenia, ktorý odkomunikoval aj s predsedom RS, aby sa 
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v rámci rozpočtu mesta v transferovej časti, v ktorej je vyčlenených 680 tis. Eur, aby sa 
táto suma ako transfer prerozdelila na 22 mestských častí rovnakým dielom, čo 
predstavuje necelých 31 tis. Eur. 

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Poďakoval za prvý konštruktívny návrh. 
 
p. Polaček, primátor mesta: Ku výtke, že Košická Nová Ves v rozpočte ako keby neexistuje, 

bude reagovať p. riaditeľ MMK. Reagoval na p. starostu z KNV – podielové dane pre 
rok 2020 boli plánované v hodnote 111,5 mil. Eur. Dnes je to suma 106 mil. Eur. 
Podielové dane pre MČ nie sú nijakým spôsobom krátené a sú v tej istej hodnote, ako 
boli nastavené vo februári minulého roka.  

 
p. Čop, riaditeľ MMK: Mesto v rámci MČ KNV veci dlhodobo rieši, ako napr. 

nevysporiadané pozemky. Mestská časť sa rozvíja a mesto sa v maximálnej miere snaží 
byť nápomocné. Bola zavedená nová linka MHD.  

 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Reagoval na p. riaditeľa a dal za pravdu, 

čo povedal, ale jeho nespokojnosť sa týka návrhu rozpočtu na rok 2021. Nehovorí 
a nikdy nepovedal, že mesto mestskej časti nepomáha. Nie je však spokojný 
s podielovými daňami, ktoré sú síce v sume, ako minulý rok, ale situácia a súčasné 
náklady nepostačujú. MČ by sa chcela rozvíjať, ale ÚHA im to nedovolí. 

 
p. Polaček, primátor mesta: Ku činnosti a výtke k tzv. „vyhľadávačom majetku“, že mesto 

môže tiež očakávať potom zo strany občanov aktivity uviedol, že s tým aj počítajú. 
 Ku ÚHA a ku požiadavkám smerom k ÚHA zo strany MČ uviedol, že eviduje dve MČ, 

ktoré vykazujú najviac požiadaviek – Košická Nová Ves a Lorinčík. 
 Kontajnerové mesto – Vláda SR schválila uznesenie, ktoré mestu Košice prikázalo 

kontajnerové mesto pripraviť, určilo termín, ale bolo to aj štátom zaplatené v plnom 
rozsahu. Poznamenal, že minimálne 2 mesiace sa mesto a ÚHA venovalo iba tomu. 

   
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Opýtal sa p. Kažimírovej, či vie pripraviť 

manažérsky sumár hospodárenia mesta, pretože toto mu chýba, ako mesto hospodárilo, 
či niekde mesto ušetrilo a aký prebytok hospodárenia za rok 2020 mesto vykazuje, resp. 
vykáže. 

 Reagoval aj ku projektu UIA, ktoré eviduje mesto a k tomu projektu sa viažu aj 
oprávnené personálne náklady smerom ku pracovníkom, preto mesto nemusí na 100 % 
platiť pracovníkov zo svojho rozpočtu. 

 Ku tvorbe rozpočtu a k jeho transparentnosti uviedol, že na začiatku volebného obdobia 
MČ Sídl. KVP magistrátu zaslala zoznam 30 vecí, ktoré požadovala urobiť s tým, že 
nemala očakávania, že to bude urobené hneď. Ale za dva roky sa až na jednu vec 
neudialo nič. Teraz po dvoch rokoch sa v rozpočte nejaké veci začínajú objavovať. 
Mesto neodpovedá na požiadavky MČ, ktorá ich napr. 20.12.2020 listom poslala. 
Chýba mu férové slovo mesta, že napr. do tejto veci sa mesto pustí, berie to ako 
záväzok, a do tejto nie. Chýba mu transparentná komunikácia s mestom.  

 
p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na p. Lörinca. Nebolo možné niektoré veci v rozpočte 

pochopiteľne vidieť, keďže sa pripravovali na magistráte interne. Ako príklad uviedol 
rekonštrukciu cesty Jána Pavla II. Celý proces trval niekoľko mesiacov. To isté sa dialo 
aj pri ceste medzi Perešom a Lorinčíkom – ušetrilo sa pol milióna Eur. Cesta Jána Pavla  
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II. po novom procese bude stáť 900 tis. Eur a nie 1,7 mil. Eur, ako to pôvodne malo 
stáť. Takže určite stálo za to, že sa rok a pol pracovalo a dokázalo sa ušetriť pre mesto 
nemalé finančné prostriedky, takmer milión Eur.   

 
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Reagoval na pána primátora. Ku ceste Jána Pavla 

II. sa vo februári 2020 uskutočnila prehliadka, ktorej sa zúčastnil aj primátor a v apríli 
MČ Sídl. KVP dostala list, že cesta sa bude realizovať v roku 2020. Pôvodná suma bola 
nacenená na 1,2 až 1,5 mil. Eur. A to, že 200 Eur za meter štvorcový nie je dobrá cena, 
písal aj s Ing. Titlom emailom magistrátu, a že cesta sa dá opraviť za 800 tis. Eur. Dnes 
ju mesto vysúťažilo za 850 tis. Eur. A magistrátu oznámili aj to, že v tele telesa nie je 
možné umiestniť cyklochodník. A túto skutočnosť magistrát rok preveroval a dal MČ za 
pravdu. Má o komunikácii dôkazy, fakty a emaily. Napriek tvrdeniu primátora mesta, že 
požiadavky MČ budú splnené, nemá o tom jasné vyjadrenie mesta, že ktoré veci pôjdu 
a kedy, a ktoré nie. Konštatoval aj to, že aby MČ mohla osadiť 3 lampy, čaká na 
vyjadrenie mesta rok. Detto aj pri parkovisku na Janigovej ulici, kde chce investovať 
vlastné fin. prostriedky. 

 
p. Šimková, starostka MČ Košice – Myslava: Uviedla, že od roku 2016 má približne 80 

požiadaviek na zmeny a doplnky ku územnému plánu zóny. Dúfa, že po ohlásených 
organizačných a personálnych zmenách na úseku ÚHA sa situácia zmení.  

 Ku diskusii p. Krcha uviedla, že hovoril za všetky malé MČ, pretože bol hovorcom 
malých MČ a tiež zdieľa názor, že v návrhu rozpočtu sa malé MČ nenájdu.  

 
p. Polaček, primátor mesta: Áno súhlasil, že každá MČ má desiatky požiadaviek a dal prísľub, 

že sa to bude riešiť. Teraz po dvoch rokoch prišla doba, aby sa veci dotiahli do konca 
a začalo sa pracovať. Opäť dal do pozornosti plánované online stretnutie vo veci 
riešenia oddelenia ÚHA. 

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Prihlásil sa do diskusie a hovoril za všetky MČ a bol by 

rád, aby mesto napriek tomu, že druhý rok začína s pandemickou krízou, ku financiám 
týkajúcim sa zeleného mesta, resp. zelených miliónov, ktoré majú na Slovensko prísť, 
starostov informovalo buď cez príslušný útvar magistrátu, t.j. oddelenie rozvoja alebo 
inou formou, aby vedeli participovať na rozvoji, pretože MČ majú rozvojové projekty. 
Požaduje, aby menšie projekty mestských častí vedeli napasovať na europrojekty – 
nórske alebo švédske fondy. Košice, resp. MČ historicky nikdy nemali veľa možností 
prísť k enormných financiám v rámci europrojektov a svoje námestíčka, resp. centrá, 
parčíky z takýchto zdrojov financovať.  

 
p. Polaček, primátor mesta: Zareagoval na predrečníka a uviedol, že ministerstvo od mesta 

Košice dostalo žiadosť, aby nevynechávalo mesto, resp. MČ z výziev. Osobne na túto 
tému hovoril s ministerkou p. Remišovou a nielen s ňou, ale aj s ostatnými 
ministerstvami a zdôrazňoval im, že zákon o meste Košice je postavený ináč, ako zákon 
o meste Bratislava. 

 
p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Ku ochrane životného prostredia v rámci Zeleného 

mesta sa dočítal v Programe 3 Odpadové hospodárstvo, čo sa všetko chystá. Je to 
dôležitá téma a zložitá na realizáciu čo sa týka nakladania s biologicky rozložiteľným 
kuchynským odpadom. Košice a Bratislava majú odklad na zavedenie do praxe, ale nás 
to za polroka dobehne, preto sa opýtal, aké prípravné práce v tejto sfére mesto robí čo sa 
týka do rozpočtu? Vníma, že iné mestá majú veľký problém so zberom tohto odpadu zo 
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sídlisk.   
 
p. Polaček, primátor mesta: Skôr, ako riaditeľ MMK zodpovedá otázku, dodal, že väčšou 

výzvou mesta je samotná súťaž na odpad ako taký a mesto ju musí zverejniť, ale bude to 
súťaž na všetky služby, ktoré v súčasnosti robí Kosit.  

 
p. Čop, riaditeľ MMK: Celkovo v rámci odpadovej stratégie aktuálne vládne legislatívna 

neistota, ktorá výrazne brzdí veci čo sa týka rozvojových programov. Zber biologicky 
rozložiteľného kuchynského odpadu je najmenší problém, síce čo sa týka ekonomického 
aspektu je najnáročnejší, ale aj najmenší, pretože na Slovensku v súčasnosti neexistujú 
technológie na spracovanie tohto odpadu. Hovoríme o tom, že ako sa to bude zbierať, 
ale otázka je, čo potom s tým odpadom. Obce a mestá majú povinnosť takýto odpad 
zozbierať, ale nie sú technológie na jeho spracovanie. Tieto veci sa intenzívne riešia na 
úrovni ministerstva a na úrovni odborných pracovných skupín. V tejto chvíli nie je na 
ťahu mesto, ale štát, ktorý musí vyriešiť, ako bude s týmto odpadom nakladať.  

 
p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Reagoval na pána primátora čo sa týka tvorby 

rozpočtu a uviedol, že v stratégii, ktorú primátor predstavil, mu chýbala ponuka pre MČ 
na spoluprácu pri zabezpečení tých úloh, ktorých je stále viac. A to, že v Bratislave 
nerozlišujú, že v Košiciach je to v rámci štatútu iné, ako to má mesto Bratislava, je fakt, 
lebo nemusia ovládať Štatút mesta Košice. A z vlastnej skúsenosti to vie, lebo keď sa 
pracovne stretol so starostami hlavného mesta, vyjadrili sa, že tak, ako to je prijaté tu 
v Košiciach, s tým by oni nikdy nesúhlasili. A chýba mu, že sa s MČ neráta. Magistrát 
ide expandovať, ide prijímať ľudí, chce veci riešiť lepšie, cieľ je dobrý, lebo chceme 
vyriešiť veci, ktoré ľudí trápia. Ku komunikáciám a ku kompetenciám MČ sa vyjadril, 
že komunikácie sú vo všetkých MČ a majú ich v správe. Veľké MČ budú vedieť urobiť 
pasportizáciu a urobiť plán, ako ich urobia. Dodal, že problém nie je len v tom, že sme 
ďaleko od hlavného mesta, ale problém je aj v tom, že v minulosti si mesto samo 
vytvorilo „mestskú ústavu“, teda štatút.  

 
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Pripomenul svoju otázku pre p. Kažimírovú 

ohľadne hospodárenia mesta za rok 2020, či môžu k tomu dostať nejakú informáciu. 
 Ku téme odpadu sa opýtal, nakoľko im je známe, že zo strany Kositu bola ponuka na 

pilotný projekt pre mesto na polopodzemné kontajnery. Pôjde to tohto roku alebo nie? 
 
p. Kažimírová, zástupkyňa riaditeľa MMK: Čo sa týka plnenia rozpočtu za rok 2020, 

nedisponuje ešte so 100-percentnými číslami, pretože v tomto týždni sa uzatvárajú 
výkazy. Prebytok hospodárenia mesta po očistení od štátnych prostriedkov vychádza na 
sumu do 130 tis. Eur, ktorá padne do Rezervného fondu.  

 
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Opýtal sa, či suma 130 tis. Eur ide do Rezervného 

fondu z dôvodu, že taký bol výsledok hospodárenia alebo z dôvodu, že ostatné 
prostriedky, ktoré boli prebytkom sú už rozpočtované na rok 2021? 

 
p. Kažimírová, zástupkyňa riaditeľa MMK: Áno aj. V ostatných prostriedkov, ktoré boli 

súčasťou prebytku, sa jedná o štátne prostriedky, ktoré sú účelovo viazané hlavne 
v oblasti školstva, tie sú premietnuté aj do návrhu rozpočtu na rok 2021 – suma cca 900 
tis. Eur. 

 
p. Čop, riaditeľ MMK: Ku polopodzemným kontajnerom uviedol, že mesto intenzívne 
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komunikuje so spol. Kosit, prebiehajú pripomienkovacie konania. Pracuje sa na 
jednotlivých lokalitách a MČ KVP je na tom najďalej a proces je rozbehnutý, počíta sa 
s naštartovaním prvej etapy ešte tento rok. Dodal, že v rámci tejto prvej etapy sa 
uvažuje o 100 kontajneroch v štyroch MČ, čo predstavuje 25 polozapustených 
kontajnerov pre jednu MČ a koncept je stavaný tak, aby bola zachovaná ekonomická 
udržateľnosť projektu a optimalizovali sa logistické náklady zberu.  

 
p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Pripája sa k predrečníkom, čo sa týka 

oddelenia ÚHA, pretože MČ Šebastovce 4 roky rieši zmenu územného plánu zóny 
a áno, je potrebné, aby sa tieto veci už konečne pohli. Požiadala, aby jej bol zaslaný link 
pre zajtrajšiu (5.2.) videokonferenciu čo sa týka ÚHA. 

 Ku daniam z nehnuteľností sa každoročne vyjadruje a dookola opakuje, že spätne sa 
dane nekontrolujú a dochádza tak k úniku financií. Hovorí to z vlastných skúseností 
a treba na tom robiť, pretože ľudia majú daňové priznania popodávané, sú staré, nikto 
ich nemení, ani nekontroluje.  

 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Bolo povedané, že náklady na Covid 

nemá mesto preplatené vo výške niečo cez milión Eur. Opýtal sa, ako to vyzerá 
s preplatením nákladov pre jednotlivé MČ? Pokiaľ má správne informácie, malým MČ 
bolo zaslaných 3 tis. Eur za január. Náklady na zdravotníkov a administrátorov len 
u nich predstavujú zruba 6 tis. Eur. Platí pre MČ, že za test sa prepláca 5 Eur? Alebo to 
platí len pre mesto Košice, ktoré bude to prerozdeľovať? A ak áno, požiadal spracovať 
náklady na Covid pre jednotlivé MČ v takom zmysle, že koľko stála jednotlivá mestská 
časť.  

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Rozdeliť sa to dá, len či to nemajú radšej nechať na 

krízový štáb.  
 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Samozrejme, nechce nikoho úkolovať, je 

to prosba, aby za január sa vypracovala tabuľka nákladov za jednotlivé MČ napr. do 
konca týždňa.  

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Túto tému preberú cez krízový štáb. Debatu ku rozpočtu 

môže ukončiť?  
 
p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Ku transferom pre MČ uviedol, že ak majú 

uvažovať o rozvoji MČ, bolo by rozumné, aby sa vrátili ku modelu, ktorý platil v roku 
2020 – rozdelenie účelových transferov pre veľké MČ vo výške 90 tis. Eur a pre malé 
MČ vo výške 40 tis. Eur. Malé MČ čo sa týka kompetencií majú viac povinností. Je 
pravda, že podielové dane zostávajú na úrovni roka 2020, čo je z pohľadu pandémie  
pozitívna informácia, ale tieto peniaze, keďže nemajú badžet, nepostačujú a podielové 
dane pokrývajú náklady na zabezpečenie udržateľnosti a chce tým povedať, že tieto 
peniaze nevytvárajú pridanú hodnotu. Ak chcú ponúknuť svojim občanom služby, resp. 
ich skvalitniť, napr. infraštruktúru a to, čo majú zverené cez kompetencie, tak 40 tis. 
Eur predstavuje podstatný peniaz na pomoc MČ. Navýšenie financií pre transfer 
navrhuje vziať z Rezervného fondu.  

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Poďakoval za návrh.  
 
p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Predniesol návrh uznesenia k programovému rozpočtu 
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mesta Košice – v predloženom návrhu uznesenia MZ v časti „B. splnomocňuje 
primátora“ navrhuje nový bod č. 6. - vykonávanie rozpočtových opatrení v znení: 
prerozdelenie výnosu z poplatku za rozvoj pre mestské časti vo výške 50 % zo 
skutočného výberu za predchádzajúci rok v súlade s § 41a Štatútu mesta Košice. 

 
p. Polaček, primátor mesta: V návrhu uznesenia na MZ, teda v predloženom materiáli na 

rokovanie MZ sa presne takýto bod v tomto znení už nachádza. V tomto roku to je 
novinka, ktorá tu doposiaľ ešte nebola, pretože prvých 5 bodov je skopírovaných 
z predchádzajúcich rokov. Upozornil starostov, že pri peniazoch za daň za rozvoj 
ekonómovia mesta musia dať veľký pozor na to, aby dohliadali, čo zákon hovorí, a na 
to, aby peniaze boli použité v súlade so zákonom. Následné doúčtovanie jedného dňa 
príde a starostom sa bude treba preukázať, že boli účelne minuté. Musia postupovať 
v zmysle zákona č. 447 o miestnom poplatku za rozvoj, podľa štatútu mesta a VZN 
mesta Košice č. 211. 

 
p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Poďakoval za vysvetlenie a svoj prednesený návrh na 

uznesenie RS stiahol. 
 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Reagoval na starostu p. Balčíka a na jeho 

prednesený návrh na uznesenie ku transferom pre MČ. Dodal, že nie je celkom 
presvedčený o tom, že to bude reálne a navýšené financie budú uvoľnené z Rezervného 
fondu. Ale bude tomu fandiť. Podotkol, že svoj návrh, ktorý v úvode predniesol 
necháva v platnosti a očakáva, že RS o ňom bude hlasovať.  

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Požiadal hlavného kontrolóra, aby predniesol stanovisko 

ku návrhu rozpočtu. 
 
p. Gallo, hlavný kontrolór mesta: Stanovisko k rozpočtu majú poslanci mesta k dispozícii. 

Potvrdil, že návrh Programového rozpočtu na roky 2021-2023 spĺňa zásady 
rozpočtovania, tzn., že všetky povinnosti zo strany mesta boli splnené pri spracovaní 
rozpočtu. Dal do pozornosti odporúčania a čo považuje za riziká v rámci rozpočtu, ktoré 
aj odzneli v rámci diskusie, ku procesu rozpočtovania, že ak chcú dosiahnuť, aby 
rozpočet bol plne funkčný a bol v prospech občanov, potrebujú posilniť plnenie 
a stanovenie strednodobých cieľov, tzn. pri viacročnom rozpočte sa nebudú spoliehať 
len na to, že z roka na rok sa urobí ročný rozpočet a ostatné dva roky predstavujú iba 
informačný charakter, ale mesto si musí stanoviť jasné strednodobé ciele vo svojich 
strategických dokumentoch a na základe tých plánovať na dlhšiu dobu. Nielen príjmy, 
ale hlavne výdavky. Upozornil na jednu vec, že sú veľké riziká z hľadiska príjmov 
v tomto rozpočte, tzn. pokiaľ nebudú príjmy a mesto nebude obozretné, môže sa stať, že 
mestu klesne daň príjmu z fyzických osôb, že napr. nevyjde 30 % zvýšenie príjmov 
z miestnych daní – daní z nehnuteľností a budú si  musieť uťahovať opasky. Preto 
vyzval starostov, aby pri vynakladaní výdavkov dodržiavali maximálnu obozretnosť. 

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Nakoľko sa do diskusie nikto nehlásil, diskusiu ukončil  

a zhrnul všetky návrhy uznesení, ktoré vzišli z diskusie a o ktorých budú hlasovať „per 
rollam“. Dodal, že všetky pokyny ku hlasovaniu im budú zaslané elektronickou formou.  

 Pripomenul, že starosta p. Hlinka svoj prednesený návrh, ktorý sa týkal rozpočtového 
opatrenia prerozdelenia výnosu poplatku za rozvoj stiahol. 
Prednesené návrhy uznesení:  
1.) Rada starostov v Košiciach súhlasí s predloženým Návrhom programového rozpočtu 
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mesta Košice na rok 2021; 
 2.) Rada starostov v Košiciach berie na vedomie predložený Návrh programového 

rozpočtu mesta Košice na roky 2022 – 2023; 
 3.) Návrh pána starostu Krcha - Rada starostov v Košiciach schvaľuje upraviť 

predložený Návrh programového rozpočtu mesta Košice na rok 2021 v Programe č. 7 
podprogram 5: Mestské časti; kapitálové a bežné výdavky vo výške 680 tis. Eur 
prerozdeliť rovnakým dielom pre 22 mestských častí; 

 4.) Návrh pána starostu Balčíka - Rada starostov v Košiciach schvaľuje upraviť 
predložený Návrh programového rozpočtu mesta Košice na rok 2021 v Programe č. 7 
podprogram 5: Mestské časti; kapitálové a bežné výdavky vo výške 680 tis. Eur 
nasledovne: - Finančné prostriedky poskytnuté MČ predovšetkým na realizáciu 
rozvojových projektov a ostatných verejnoprospešných služieb pre občanov mesta na 
základe žiadostí mestských častí s ohľadom na stanovené priority, a to vo výške 40 tis. 
Eur pre malé mestské časti a 90 tis. Eur pre veľké mestské časti. Rozdiel medzi 
pôvodným návrhom PR žiadame doplniť prostriedkami z Rezervného fondu. Účelové 
transfery budú poukazované priebežne po predložení vyúčtovania formou faktúr a iných 
daňových dokladov; 

 5.) Rada starostov v Košiciach berie na vedomie prerokované body Mestskej rady  
v Košiciach zo dňa 25.01.2021 zaradené na najbližšie zasadnutie MZ. 

 
(pozn.: hlasovalo sa „per rollam“ a pokyny ku hlasovaniu boli členom Rady starostov 

v Košiciach zasielané emailom, hlasovania vyhodnocoval predseda RS) 
- - - 

 
Bod č. 2 
Rôzne 
 
Krízový štáb 

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Otvoril bod. 
 
p. Polaček, primátor mesta: Zabezpečenie testovania obyvateľov mesta Košice. Ku rozpočtu 

zabudol povedať, pripomenul mu to hlavný kontrolór, ktorý hovoril o rizikách 
v príjmoch, že mesto intenzívne komunikuje s ministerstvom financií o 20 mil. úvere na 
dobudovanie, resp. obnovu zanedbanej infraštruktúry mesta, tzn. hovoria o cestách, 
mostoch a verejnom osvetlení. Tento úver bude so splatnosťou 10 rokov, tzn. od roku 
2024 splátky po 2 mil. Eur po dobu 10 rokov. Okrem toho spoločne riešia udalosti 
okolo U.S.Steel, o odpustení starého úveru.  

 Ku pandemickej situácii a jej vývoju, aký je stav v Košiciach a v jeho okolí, tzn. okres 
Košice + Košice - vidiek uviedol, že je potvrdené, že tu je situácia najhoršia. Hovorí sa 
o tretej vlne pandémie v SR.   

 Preplácanie testov – túto vec konzultoval s NKÚ a vysvetlenie je také, že dnes 
neexistuje právny základ, aby štát komukoľvek zo samosprávy vyplatil za test 5 Eur. Je 
pred nimi ešte dlhá cesta, aby uznesenie Vlády SR poverilo ministerstvo financií urobiť 
rozpočtové opatrenie a nastaviť financovanie – preplácanie testu. Až po schválení 
vládou, kde budú jasne stanové podmienky, ako systém bude fungovať, sa môžu o tom 
baviť. Dnes sa hovorí len o akejsi šablóne preplácania, ktorá nemá žiadnu oporu 
v zákone. Mesto minulo 1,2 až 1,3 mil. Eur na testovanie. Na rokovanie mestského 
zastupiteľstva sa pripraví materiál - správa o zúčtovaní za minulý rok, aj tento rok. 
Hlavný kontrolór bol mestským zastupiteľstvom, ktoré schválilo uznesenie, úkolovaný, 
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že má vykonať kontrolu vynaloženia fin. prostriedkov súvisiacich s koronavírusom. 
 Hovoril o samotnom testovaní a o tom, že ak súkromné mobilné odberové jednotky 

spustia v meste Košice svoju činnosť, teda testovanie, občanom bude potrebné jasne 
povedať, že o výsledku testu im nepríde informácia formou SMS, ale budú musieť 
čakať na výsledok a na potvrdenie v papierovej forme, pretože tieto mobilné odberové 
jednotky nebudú zdieľať rovnaký elektronický systém, ako ten, ktorý spravuje 
a využíva mesto, resp. mobilné odberové miesta zriadené mestom a mestskými časťami. 
A podstatné je aj to, že nebude ani Regionálny úrad verejného zdravotníctva (RÚVZ) 
mať prehľad o tom, čo sa v našom meste deje, ako sa situácia vyvíja. Mesto zozbierané 
dáta okamžite poskytuje RÚVZ, ale dáta od štátu dostávajú v dvojtýždňovom sklze. 
Ťažko sa bude dať situácia predvídať. Požiadal starostov, ak majú nejaké výhrady ku 
zaslaným tabuľkám, ktoré hovoria o tom, kde sa majú odberové miesta počas 
nadchádzajúceho víkendu zriadiť, aby to povedali. Od pondelka (t.j. 8.2.2021) začne 
platiť COVID automat v rámci SR. Kľudne môžu testovanie nazvať aj povinným, 
pretože občania testy budú potrebovať, ak chcú ísť do práce, resp. občania sa musia 
riadiť pokynmi platnými v rámci COVID automatu. Otvárajú sa ZŠ 1. stupeň a na to, 
aby sa školy otvorili, komunikujú spoločne s riaditeľmi týchto škôl. Aby deti mohli 
v pondelok do škôl nastúpiť, ich rodičia potrebujú mať vykonaný test. Mesto 
predpokladá, že do konca februára sa nič nezmení a majú pred sebou 4 testovacie 
víkendy.  

 
p. Ferjenčík, vedúci referátu CO, BOZP a PO: Na otázku, že koľko stojí jeden odberový tím 

uviedol, že jeden odberový tím mesto Košice stojí 1.260 Eur mimo réžie, tzn. mimo 
energií a suma nezahŕňa servis, ktorý tam je, ako sú napr. správcovia budov, osoby 
zabezpečujúce výdaj tovaru, mestská polícia. Jeden odberový tím predstavuje 2 
zdravotníkov a 2 administratívnych pracovníkov plus osobné ochranné prostriedky. Ako 
bolo povedané p. primátorom, 5 Eur na test nie je nikde potvrdených. Postupujú však 
v zmysle zákona o civilnej ochrane. Okresný úrad podklady od mesta dostáva, pretože 
ich vyžaduje, ale mesto spätnú väzbu nemá. Čo sa týka samotného vyúčtovania celej 
covidovej situácie, t.j. od marca minulého roku, z požadovaných 1,192 mil. Eur bolo 
mestu vrátených cca 1,100 mil. Eur a 100 tis. Eur mesto reklamuje. Plus je tam cca 400 
tis. Eur do konca roka od 1.9.2020, plus mesto má žiadosť na 150 tis. Eur na mzdové 
náklady správcov a mestskej polície pri nariadenom celoplošnom testovaní. Nový rok sa 
počítať len bude. Preto požiadal starostov MČ o vyplnenie tabuliek, ktoré im budú 
zaslané a ktoré budú rozdelené do 5-tich sekcií, kvôli tomu, aby bolo jasné 
a zrozumiteľné, že ktoré obdobie chce mesto zúčtovať, aby mohli refundáciu od štátu 
vyžiadať v plnej miere.    

 
p. Ténai, starosta MČ Košice - Sever: Mal viac otázok ku plánovanému testovaniu. V zmysle 

zoznamu, ktorý im bol zaslaný o zriadení MOM sa opýtal, či tie, ktoré sú zelenou 
farbou označené, majú už podpísanú zmluvu s ministerstvom zdravotníctva? A budú 
v režime MOM alebo v režime mestskej časti? 

 Mohli by MČ dostať usmernenie aj na COVID automat? Resp. zaslať link, čo si majú 
naštudovať, pretože tých informácií je už veľmi veľa, ktoré by mali ovládať a poznať.  

 Upozornil, že ak sa školy v pondelok otvoria, žiaci a rodičia nemôžu mať pri vstupe do 
školy test starší ako 3 dni. 

 
p. Ferjenčík, vedúci referátu CO, BOZP a PO: Ku COVID automatu nie je zatiaľ žiadny 

manuál okrem toho, čo je zverejnené na stránke ministerstva zdravotníctva.  
 Odberové miesta (MOM) – nie je povinnosť to mestu hlásiť, preto to pracne zisťujú, 
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kde sa aká MOM objaví a v zozname to je preto vyznačené, aby si to s MČ navzájom 
preverili, či testovacie miesto existuje alebo nie. O samotných zmluvách prehľad 
nemajú.  

 
p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Reagoval na pána primátora, že podľa stanoviska 

RÚVZ Košice patria k najhorším okresom. Nebude preto najbližšie rokovanie MZ 
ohrozené? 

 
p. Polaček, primátor mesta: Odporúčania zo strany riaditeľky RÚVZ sú také, že ak 

zastupiteľstvo prebehne v pondelok do jednej hodiny, tak budú v bezpečí. Stručne 
starostov informoval o číslach hospitalizovaných pacientov s COVID-om 
v nemocniciach.  

 
p. Ténai, starosta MČ Košice - Sever: Doplnil údaje – čísla pozitivity: Sever 98 testovaných 

z toho 3 pozitívni, t.j. pozitivita 3 %. Celé mesto – testovaných 348, z toho 15 
pozitívnych, t.j. pozitivita 4,31 %. 

 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Požiadal, aby všetky veci, ktoré sa budú 

zo strany referátu CO a BOZP zasielať, aby zasielali na správny email, ktorý zadal a nie 
na email mestskej časti a kontaktovať ho na mobil, nie na pevnú linku v úrade. 

 Opýtal sa, za aké obdobie bola vyrátaná suma 1.200 Eur za odberný tím – je to za jeden 
deň? 

 
p. Ferjenčík, vedúci referátu CO, BOZP a PO: 20 odpracovaných hodín pre jeden tím.  
 
p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: Obrátil sa s prosbou na Ing. Ferjenčíka, aby 

pomohol pri zriadení odberového miesta v ich MČ tak, ako to bolo v októbri minulého 
roka.  

 
p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na p. Ihnáta a požiadal ho, aby riaditeľka školy 

nekomunikovala prostredníctvom mestskej časti, ale aby priamo komunikovala v tejto 
veci s magistrátom, resp. s oddelením školstva.  

 
p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: Požiadal, aby sa nezabudli predĺžiť 

povolenia, ktoré majú do 15.2.2021. 
 
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: Opýtal sa, či zo strany mesta bude pustená 

zálohová platba, ak ich čakajú 4 testovacie víkendy? 
 
p. Polaček, primátor mesta: Postupuje sa zatiaľ v režime civilnej ochrany.  
 
p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídl. KVP: V minulosti bolo veľkým MČ pomáhané tak, že 

mesto zaslalo zálohovú platbu v sume 10 tis. Eur. Opýtal sa, či bude takto mesto 
uvažovať aj v budúcnosti? 

 
p. Polaček, primátor mesta: Zálohová platba bola zaslaná z položky civilnej ochrany. Dnes je 

táto položka vyčerpaná. Mesto môže čerpať z rezervných fondov, ale nemajú finančné 
krytie. V tejto chvíli to nevie potvrdiť.  

 
p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Reagoval na pána primátora a uviedol, že bol usmernený 
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pracovníkmi z referátu CO a BOZP, aby ste rozhodli o tom, aby bolo otvorené počas 
najbližšieho víkendu (t.j. piatok poobede, sobota a nedeľa) odberové miesto aj na 
Športovo-zábavnom areáli na Alejovej ulici. Občania si to žiadajú. Zároveň sa opýtal, či 
odberové miesto nachádzajúce sa na ulici Milosrdenstva bude otvorené aj počas týždňa, 
tzn. počas pracovných dní? Bude sa v tom pokračovať? 

 
p. Polaček, primátor mesta: Áno. V Košiciach budú otvorené 4 veľké MOM, ktoré budú 

testovať aj v pracovných dňoch, t.j. MMK, K13, Amfiteáter (Sever) a ul. Milosrdenstva 
(Juh). Dodal, že osobne nerozhoduje o samotných odberových miestach, rozhoduje 
o tom, aby to bolo hospodárne a účelné a kolegovia to majú vybaviť. Je mu tlmočené, 
že Juh odberové miesta má. 

 
p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Tiež poďakoval za poskytnutie zálohy vo 

výške 10 tis. Eur. Dodal, že momentálne čo sa týka testovania, sú vo veľkom mínuse, 
lebo náklady na mzdy za všetky tímy za mesiac január predstavujú vyššiu sumu 
nákladov, ako bola samotná výška zálohy. Opýtal sa, ako sa to dá vyriešiť. Samozrejme, 
že MČ robí maximum, aby to vysanovala, pokiaľ sa nevyrieši financovanie mesto 
verzus Okresný úrad. Najbližší víkend to ešte na 3 tímy finančne zatiahnu, ale pokiaľ 
majú testovať aj počas ďalších víkendov do konca februára, hovorí to už teraz, že Staré 
Mesto testovať nebude. Možno, ak by každý týždeň im bola záloha daná, tak áno. 

 
p. Ferjenčík, vedúci referátu CO, BOZP a PO: Zopakuje, čo už bolo povedané – od začiatku, 

ak si odmyslia, že mestu bolo vrátených 1,100 mil. Eur za minulý rok, z čoho prakticky 
teraz máme výdavky, resp. uhrádzajú výdavky, zatiaľ by mali štátu poslať na refundáciu 
1,4 mil. Eur. Na mzdové náklady bola zaslaná požiadavka na 150 tis. Eur, ktoré zatiaľ 
uznané neboli. Spracovala sa dokumentácia z tzv. prvej vlny pandémie, kde to bude cca 
450 tis. Eur, ktoré by mali prísť. Všetko ostatné sa musí počkať, pokiaľ sa to spočíta, 
všetky dokumenty sa pripravia, priložia a následne to postúpia na Okresný úrad. Dodal, 
že náklady budú počítať opäť v rámci zákona o civilnej ochrane, pretože 5 Eur za test 
nemajú v tejto chvíli nikde potvrdených.  

 
p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Zareagoval na p. Ferjenčíka, že tieto 

informácie pre zdravotníkov nebudú postačujúce, potrebuje vedieť presne termíny a 
sumy, lebo ak sa bude čakať na peniaze, mzdové peniaze 2 mesiace, bude mať problém. 
Majú predsa uzavreté pracovnoprávne vzťahy. 

 
p. Ferjenčík, vedúci referátu CO, BOZP a PO: Do 20. januára mali byť mestu doručené 

podklady, aké náklady mala MČ od 1.9. do 31.12.2020. Ak by ich do 20. januára mali, 
dávno by už žiadosť na Okresný úrad poslali. Nemôže predsa od Okresného úradu 
žiadať peniaze a nemať žiadny bloček. Takto to nefunguje. Všetky podklady sú priamo 
závislé. Áno, je pravda, že z prvej vlny sa reklamujú teplomery, čo sú ale výdavky 
školstva, zásobníky a najväčší výdavok MČ Sever. Čo sa týka preplatenia 5 Eur za test, 
zatiaľ nevie, ako má od Okresného úradu žiadať. Podklady z prvého týždňa odovzdali, 
vychádza to na 500 tis. Eur, ale kedy bude na to reakcia zo strany štátu, to samospráva 
nevie. 

 
p. Petrík, starosta MČ Košice – Šaca: Informoval o probléme, že mu prichádzajú nepríjemné 

emaily a SMS od občanov, lebo sa dá povedať, že v MČ každý každého pozná, že po 
obci sa pohybujú pozitívne testované osoby a vyčítajú mu, že sa nič v tom nerobí a že 
neprebiehajú kontroly, atď. A aby mohol občanov informovať, opýtal sa, kto 
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zabezpečuje kontrolu a na základe čoho? Lebo on ako starosta nemá takú právomoc.  
 
p. Polaček, primátor mesta: Ak starostovia majú takúto vedomosť, majú volať štátnu políciu. 

Okrem štátnej polície, aj RÚVZ môže pokuty udeľovať. Zároveň navrhol starostom, že 
môžu všetky podnety v takýchto záležitostiach zaslať aj jemu osobne emailom a on ich 
postúpi bezpečnostnej rade okresu a kraja a požiada štátnu políciu, aby konala.  

 
p. Petrík, starosta MČ Košice – Šaca: Poďakoval za usmernenie. Ďalej informoval, že na 

poslednom testovaní v jeho MČ vyšlo vyššie číslo pozitívne testovaných ľudí z rómskej 
komunity, preto sa opýtal, či niekto to sleduje a kontroluje a či sa budú iniciovať 
opatrenia, napr. cez RÚVZ. 

 
p. Polaček, primátor mesta: V súčasnosti evidujú zvýšený počet pozitívne testovaných ľudí na 

Luníku IX a v MČ Šaca. A áno, meria sa aj hĺbka premorenia. 
 
p. Šimková, starostka MČ Košice – Myslava: Reklamovala, že do MČ Myslava zo strany 

odborného referátu CO nebol doručený žiadny email týkajúci sa požiadavky ohľadne 
výdavkov na COVID. Požiadala, aby magistrát používal emailové adresy, ktoré používa 
krízový štáb.  

 
p. Polaček, primátor mesta: Požiadal starostov, aby urobili všetko, čo je potrebné a zaslali 

podklady na magistrát, aby čím skôr mohli tieto zozbierané podklady zaslať na Okresný 
úrad. Upozornil, že OÚ náklady neprepláca iba ich verifikuje a zasiela ďalej. 

 
p. Nigut, predseda Rady starostov: Nakoľko zo strany starostov žiadne ďalšie podnety do 

bodu Rôzne neodzneli, bod ukončil. 
 Ešte raz zopakoval, ako bude prebiehať hlasovanie ku predneseným návrhom uznesení. 

(pozn.: hlasovalo sa „per rollam“ a pokyny ku hlasovaniu boli členom Rady starostov 
v Košiciach zasielané emailom, hlasovania vyhodnocoval predseda RS) 

- - - 
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Záver rokovania 
 

Predseda Rady starostov v Košiciach Ján Nigut vyhlásil 21. online rokovanie Rady 
starostov v Košiciach za ukončené. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

    Ing. Ján Nigut 
 predseda Rady starostov 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnica vyhotovená dňa 31.03.2021 
Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 

 

p. Damián Exner ............................................................. podpísal dňa: 27.04.2021 
 
 
Mgr. Marcel Vrchota ...........…....................................... podpísal dňa: 27.04.2021 
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